
 
 

Voorzitter, 

De VVD Ede kan zich vinden in de doelstellingen zoals deze zijn geformuleerd in 

de notitie Zwembadvisie van de Gemeente Ede en het voorliggende 

raadsbesluit. Zwemmen geeft invulling aan een belangrijke maatschappelijke 

functie. Een (modern) zwemparadijs, een zwem-expirience, is niet weggelegd 

voor één van de Edese zwembaden. Daarvoor is nieuwbouw noodzakelijk. Om 

uit de kosten te komen zal dit samen met de buurgemeenten ontwikkelt en 

geëxploiteerd moeten worden.  

Dan zijn er nog vraagtekens over de nieuwbouw van een zwembad op het Enka 

terrein. Gaat dat door dan heeft dat invloed op de bezoekers aantallen van de 

drie bestaande zwembaden. Hoe schat de wethouder de kans van realisatie van 

een zwembad op het Enka terrein in? Wat zijn de mogelijke gevolgen voor de 

huidige opstelling van de cijfers? 

In de verschillende stukken wordt de indruk gewekt dat er een taakstelling uit 

mEdemaken is gekomen. De genoemde taakstelling, een bezuiniging van 2 ton, 

is door het college voorafgaand aan het project mEdemaken al vastgesteld. De 

VVD Ede verzoekt het college en de wethouder om dit in de toekomst ook zo te 

communiceren. 

De VVD Ede kan instemmen met het door het college gedane voorstel. 

Voorzitter, dank u wel. 

 

Bert Beekman 


